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BESTYRELSESMØDE – 11 OKT 2023 
 

Sted:  Bestyrelseslokalet 

Klokkeslæt: 1900 – 2100 

 

Deltagere: Mikael, Tina, Michelle, Kirsten, Michael Hansen for SI, Michael, 

Lene, Sandra 
 

Afbud:  Niels, Tina P 

 

Næste møde:  

 

Referent:  Sandra 

 

 

 DAGSORDEN REFERAT 
   

a. 

Information fra formanden 

 

80% besætning på elevhold – elevhestene er i 

væsentlig bedre forfatning igen efter ”teori-

pauser”. Primært onsdag er tom, men ellers 

fyldt på de andre hold. 

 

Fuld stald og 8-10 på venteliste – al ny-

opstaldning skal gå gennem både Tina og 

Mikael for at undgå fejl og forskellige 

informationer. 

 

Vi har fået byttet størstedelen af den dårlige 

wrap ud – med aftale om at resten også skal 

byttes. Der er fortsat dialog med Ivan om 

indkøb af 200 wrap-baller samt fremtidigt 

samarbejde. 

 

Isabella har opsagt sin staldstilling samt 

undervisning om tirsdagen pr. 1/12, men 

beholder fortsat undervisningen fredag + 

enetimer. Der mangler derfor en ny underviser 

tirsdag. 
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Janni er blevet ansat på 16 timer pr. 1/10 og 

forventeligt flex job pr. 1/11. 

 
   

 Punkter fra forretningsudvalget 

b. 

Økonomi v/Michelle 

 

Det går fremad på opstaldning og indtægten er 

derfor noget over samme periode sidste år. 

Undervisningen er dog lidt under, men det går 

op i forhold til sammensætningen af 

nuværende personale og daglig leder. 

 

Det har gået godt med de seneste stævner og 

sponsorindtægter. Sidste stævne gav ca. 

+12.000 kr. på selve stævnedelen og ca. 

+20.000 kr. på bare salg af klasser. 

 

Det er i øjeblikket lidt svært at regne på 

wrappen grundet vanskelighederne med en 

dårlig levering. Det kommer der forhåbentligt 

styr på inden for kort tid når ombytningen af 

det dårlige wrap er ovre. 

 

Mikael vil som udgangspunkt udarbejde et 

budget for 2024. 

c. 

Øvrigt fra Forretningsudvalget 

 

Det vurderes at det ikke er realistisk at kunne 

afholde opstaldermøde 3-4 gange årligt, men 

at det vil give mere mening med afholdelse ved 

sæsonskift. Der vil blive indkaldt til 

”vintermøde” d. 8/11 kl. 19.00 i Rytterstuen. 

Foreløbige punkter til opstaldermøde: 

• Vinterfold 

• Indendørssæson 

• Frivillig til stævner → hvordan gør vi, så 

det ikke føles som om det bliver trukket 

ned over hovedet på folk? Elevryttere + 

forældre skal engageres, det samme 

skal private opstaldere/medlemmere 

også selvom man måske ikke 
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nødvendigvis selv skal starte stævne.  

Har en forælder hjulpet, kan man som 

rytter også godt selv give et nap med. 

• Sammenhold → Vi er en forening, og 

når man melder sig som medlem og er 

opstalder på stedet, så er man også en 

del af foreningen og er nødt til at 

bidrage, for at det hele kører rundt. 

Ingen hjælpere = ingen stævner = ingen 

indtægt = evt. staldleje kan være 

nødvendig at øge. 

• Hjælp til kantinen om torsdagen. 

 

Punkter til årshjul 2024 

- Stævner 

- Bestyrelsesmøder 

- Generalforsamling 

- Halvpartsmøder 

- Opstaldermøder 

 
   

d. 

Status fra HOSK Venner v/Tina 

 

Stævne med salg i kantinen med et overskud 

på godt 3000 kr. Ærgerligt at det var så svært 

at få hjælpere til kantinen.  

- Overvejer at sætte hjælpervagten ned til 

2 timer og kun til ekspedition ved 

disken, så alle folk kan hjælpe. Det er 

nødvendigt med hjælpere i kantinen, 

ellers kan den ikke holde åben. 

 

Dejligt der kommer styr på toiletterne igen. 

 

Vi mangler stadig hjælp til at holde åben i 

kantinen, ingen har tilbudt sig. 

- Lene J og jeg vil gerne være med i et 

team på 4 personer, så vi kan deles om 

åbningsdagene, så har vi en til to vagter 

på en måned. Forslag til punkt til 

opstaldermøde. 
For   
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e. 

Status fra Daglig Leder v/Tina 

 

Kloaksystemet ved ”rummet” bliver lavet, så vi 

undgår flere oversvømmelser. 

 

Nutella har i en længere periode været halt, 

det ses på om det er ved at være tid til at blive 

pensioneret som elevhest. 

 

Bello skal have rykket kindtænder ud og vil 

efterfølgende have behov for et par ugers ro. 

 

Hugo har været på prøve en lille måneds tid. 

Den er lidt rå, men sød og vipper ikke med et 

øre. Cool, god størrelse og godt temperament. 

 

Der er lidt problemer med et par af de andre 

ponyer, som blot stiller sig på midten og nogle 

er skadet. Det drejer sig hovedsageligt om 

uheldige skader og ikke noget der kan 

relateres til elevskolen. 

 

Der skal kigges lidt på sammensætningen af 

flokke og løsdriften, for at se om dette kan 

skabe mere harmoni på foldene. 

 

Der er et højt ønske om en altmulig-

mand/”pedel”, nu hvor Isabella har opsagt sin 

staldtjans. 

 

Der har været en forespørgsel på om der 

måtte blive udskiftet en boksfront i gul stald, så 

der er vindue ud til staldgangen. Bestyrelsen 

siger enstemmigt nej. 

 

Der rykkes efter overdækning på strøelse, SI 

tager fat i tømreren. 
   

f. 

Status fra SI v/Niels 

 

Kloakbåndet er lokaliseret og renset. 

 

Risten foran ”rummet” bliver lavet inden for 

nærmeste fremtid. 
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Husleje + energitillæg pr. 5/12 kan bidrage til 

overdækning ved strøelsen. 

 

Venlig opfordring: pas på maskinerne! ☺ 

 
   

g. Status fra udvalg  

 

Sponsorudvalg  

 

Juniorudvalg 

Intet at bemærke. 

 

Anna Bjerre melder sig ud. Det forventes at der 

fortsat bliver afviklet rytterlejr, såfremt der kan 

findes et par forældre der vil stå for det. Anna 

har lavet en ”start pakke” til formålet. 
   

h. 
Punkter til drøftelse 

(kun HOSK-bestyrelse) 

 

 

Foderrum 

 

 

 

 

 

Elevskole 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Der kommer vand ind i rummet, når det regner, 

hvilket kræver udbedring snarest muligt. Tina 

har ringet til TJ Byg et par gange, men uden 

yderligere held. Michael H tager det videre til 

SI. 

 

Onsdag er fortsat en halvtom dag – skal vi 

generelt have kigget ind i opbygning af 

elevskolen – økonomi, heste m.m.? 

 

Der er i øjeblikket 14 elevheste hvoraf et par 

stykker i på nuværende tidspunkt ikke 

fungerer. Det helt optimale vil være at en hest 

skal gå maks 2 gange på en dag, hvilket 

betyder at der endnu engang skal kigges på 

holdsammensætningen specielt tirsdag/onsdag 

– dette for at vi kan passe på vores elevheste 

på den mest optimale måde. Det er nemlig 

hårdt at gå flere gange om dagen med 

forskellige ryttere, og det slider unødigt på dem 

hvis vi kan optimere. 
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Udvidelse af undervisningstider 

ved Wagner 

 

 

 

 

 

 

Åbningstider i weekenden 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mulighed for egen 

springunderviser mod betaling 

 

 

Vinterfolde 

Det anses som svært at udvide i hverdagene, 

men der er et forslag om hver anden lørdag kl 

8-12, hvilket enstemmigt vedtages. Der 

henstilles endnu engang til at tage hensyn til 

den der rider undervisning, ikke blot ved 

Wagner men også ved de andre undervisere. 

 

 

Medlemshenvendelse som efterspørger en af 

to ting: ”Enten så gør bestyrelsen noget aktivt 

for at åbningstider i weekenden overholdes, 

eller også lempes der på tiderne for luk af 

stald.” 

- Det besluttes at lave et forsøg med 

åben til kl 22 alle dage. Men konstateres 

det at folk ikke kan være ude rettidigt og 

husker at slukke lyset (både de steder 

man ikke færdes i stalden men specielt 

også når man tager hjem), vil det blive 

revurderet igen – også i hverdagene. 

- Det foreslås desuden at der bliver sat 

overvågning op ved cykelstativerne, lige 

så meget af hensyn til ubudne gæster, 

nu hvor der ikke længere bor nogle på 

stedet til at kunne holde øje. Mikael 

kigger på det. 

 

 

Enstemmigt nedstemt. Det er ikke muligt at 

gøre give mere råderum, og der må benyttes 

de to undervisere vi har i forvejen. 

 

Sikring af indgange med hensyn til vand → 

Tina bestiller grus ved Vognmand Allan. 

Der kommer snart melding om hvornår 

hestene flyttes – i den forbindelse bliver der 

taget ormeprøver fredag d. 13/10. 
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i. 

Eventuelt 

 

 

Forslag til bedre skiltning med hensyn til 

udkørsel/ensrettet under stævner samt 

afspærring ned til naboen. 

 

Lene har haft fat i Paddel-centret om de kan 

skilte noget bedre for deres indkørsel da vi 

oplever mange køre vanvittigt ned af vores 

grusvej, men har ikke fået nogen respons. 

- Niels har haft fat i Teknik og Miljø hos 

kommunen, men forvaltningen vil 

umiddelbart ikke hjælpe. 

 

Der har været snak om at fjerne de første to 

fag hegn på hver side ved indkørslen samt 

opsætte det gamle ”Holstebro Sportsrideklub”-

skilt så det er synligt fra vejen. Tina sætter det 

på listen. Måske dette også kan afhjælpe lidt 

med paddel-gæsterne. 

 

 

 

 

 

 

 

Mikael Søgaard 

formand – Holstebro Sportsrideklub 

 


